
Algemene ledenvergadering VV Engelbert 18 oktober 2023 
Aanwezig: Arjen Raspe, Stefan Herder, Arend Knollema, Willem Hofstede, Danny Voorma, 
Steven Loomans en Geesje de Jong 
Bestuur: Sarah Garrit, Inge Visser, Bert Greven, Edwin Greven (vz), Bert van Rotterdam, Jelle 
van Roon, Yme Bouma, Jos Brinkman en Karin Knuvers (notulist) 
 
1. Opening 
Edwin opent de vergadering om 20 uur. 
 
Het hoofdbestuur wordt voorgesteld. 
Edwin Greven: Voorzitter 
Inge Visser: Penningmeester 
Sarah Garrit: Secretaris 
Bert Greven: TC senioren/ onderhoudscommissie 
Jelle van Roon: Bestuurslid jeugdcommissie 
Jos Brinkman: Algemeen bestuurslid 
Yme Bouman: Algemeen bestuurslid 
 
Bert van Rotterdam: adviseur 
Karin Knuvers: notulist 
 
2. Mededelingen 
Geen opmerkingen 

 
3. Notulen vorige vergadering ALV 2022 
Stefan Loomans moet worden Steven Loomans. 
 
4. Jaarverslagen Jeugd 
Jelle neemt namens de jeugdcommissie het woord: 

• Het gaat beter dan ooit met de jeugd 
• De groei zet nog steeds door, net als eerdere jaren  
• We hebben nu ruim 300 Jeugdleden met 15 proefspelers. 
• Er zijn nu in totaal 24 jeugdteams 
• De groei zit ook in het aantal meiden/dames bij de club. De sterkste groei zit nog 

steeds wel in de onderbouw. 
 
Waar staan we voor? 

• Uitgangspunt: goede begeleiding aan alle jeugd door minimaal 2 trainers per team. 
Hierbij zijn er nog wel enkele teams die te weinig begeleiding hebben.  

• Voor elke leeftijdscategorie zijn er gecertifieerde trainers aanwezig. Begin voorjaar 
wordt geïnventariseerd voor de trainerscursussen.  

• Constante kwaliteit en een leerlijn bij de trainingen d.m.v. VTON. Dit wordt echter 
niet door iedereen gebruikt en heeft de aandacht jeugdcommissie om iedereen hier 
mee aan te slag te laten gaan. 

• Sinds kort zijn er twee pupillen gescout door FC Groningen en twee pupillen op de 
volglijst. 



• Wij als Jeugdcommissie staan voor om de kwaliteit proberen te borgen en een 
vereniging cultuur te bewaken, waarbij plezier en het dorpsgevoel voorop staat. 

• Een actieve jeugdcommissie die de kwaliteit probeert te borgen en die veel 
activiteiten organiseert voor de jeugd. 

 
Er wordt gevraagd wat er bedoeld wordt met gecertificeerd? Antwoord: als je de cursus tot 
pupiltrainer met succes hebt gevolgd.  
 
5. Jaarverslag Technische commissie 
Terugblik seizoen 2022/2023 

• Team op zaterdag, vijf teams op zondag 
• Een damesteam 
• 35-plus en 45-plus 
• Prestaties: zondag 1 gehandhaafd in derde klasse en rest middenmoot! 

 
Seizoen 2023/2024 

• Trainer damesteam bijgetekend  
• Trainer eerste bijgetekend 
• Trainer tweede team 

 
35 plus en 45-plus hebben nieuwe leden nodig 
Het tweede team zou dichter naar het eerste moeten komen. 
 
Bert wenst iedereen een heel mooi seizoen. 
 
6. Verslag kascommissie 
De kascommissie (Geesje de Jong en Steven Loomans) verlenen de penningmeester 
decharge.  
 
7. Financieel jaarverslag 
Negatief resultaat van ongeveer 8000 euro. Inge laat de balans zien en het overzicht winst & 
verlies. Liquiditeit is prima.  
 
Toelichting op de kosten 
Minder opbrengsten SSW dan begroot (komt mede door nieuwe concept en het warme 
weer) 
 
Kantoorkosten 
Aanschaf Sportlink Club TV inclusief extra mediaspeler. Deze gaat meer uitgebreid worden 
met meer informatie, bijvoorbeeld over sponsoren. 
 
Algemene kosten 
Voor het toernooi SSW is een omroepinstallatie/watertanks en een partytent aangeschaft 
die niet begroot waren. 
Er zijn "oude" debiteuren afgeboekt van voorgaande boekjaren. 
 
Kosten bestuur/commissies, enkele opmerkingen: 



Het afsluitende bestuurs/commissie etentje van vorig seizoen vallen qua kosten in dit 
seizoen. 
Er zijn bestuursjassen aangeschaft. 
Meer vergaderingen door div besturen/commissies dan voorgaand seizoen. 
 
8. Vaststellen begroting 
Doelstellingen 

• Verlies afgelopen seizoen compenseren 
• Grip houden op stijgende kosten 
• Spaarpot opbouw voor lange termijn investeringen (uitbreidingsplannen) 

 
Opmerkingen: 

• Opbrengst contributies gebaseerd op basis van de voor te stellen 
contributieverhoging. 

• HJO staat formeel op de loonlijst. 
• Afdracht naar KNVB is hoger geworden (kosten per lid hoger en meer leden) 

 
Actiepunten vanuit de begroting 

• Extra sponsorinkomsten binnenhalen 
• Bewuster met kleding en spelmateriaal omgaan (ouders betalen wanneer er 

teamkleding mist) 
• Uitgaven van tevoren bekrachtigd door bestuur 
• Contributieverhoging 

 
9. Vaststellen contributieverhoging 
De uitgaven groeien en ondanks meer evenementen, acties, zoeken naar sponsoren, doen 
we een voorstel voor contributieverhoging: 
 
 

 Huidig Contributie  Kledingfonds Voorstel 

  €  Verhoging  €  Verhoging   €  

Kabouters                       50,00   -  
                            
-    

                            
-                          50,00  

JO7                     130,00  5% 
                        
6,50  

                        
2,50                      139,00  

Jeugd                     170,00  5% 
                        
8,50  

                        
2,50                      181,00  

Dames / 35+ / 
45+                     154,00  5% 

                        
7,70  

                        
2,50                      164,20  

Senioren                     228,00  5% 
                      
11,40  

                        
2,50                      241,90  



Trainingslid                     110,00   -  
                            
-    

                            
-                        110,00  

 
 
Er wordt gevraagd hoe we ons verhouden ten opzichte van andere verenigingen. Het blijkt 
dat we geen dure vereniging zijn.  
 
Ook vraagt de ALV waarom de dames niet meer contributie betalen. Zij trainen een keer in 
de week en spelen minder wedstrijden.  
 
Arend stelt voor dat we het kledingfonds kledingbijdrage gaan noemen. We hebben geen 
fonds. Voorstel wordt overgenomen.   
 
We gaan geen uitzondering maken voor spelers die maar een paar keer per seizoen 
meedoen met een team. We willen graag een club zijn waar mensen echt lid van zijn. Wij 
bieden meer wedstrijden en meer trainingen. Zij dienen dus ook contributie te betalen.  
 
Het voorstel voor de contributieverhoging aangenomen, niemand stemt tegen.  
 
10. Voorstel statutenwijziging 

• Oude statuten van 1980 
• Nieuwe statuten voldoen aan de meest recente eisen 
• Opgemaakt door notariskantoor Bosschers Janssens 

Het quorum wordt deze vergadering niet gehaald. De statuten worden weer ter stemming 
gebracht op 6 november tijdens een nieuwe ALV. 
Arend heeft nog een aantal opmerkingen; deze worden doorgenomen. 
 
11. Toekomst VVE 
Yme schets ons de toekomst van Meerstad en omgeving. Er staat nog een flinke groei van 
Meerstad en omgeving te wachten. Bijvoorbeeld Eemskanaalzone (start 2025) en Gruno/De 
Wierde (ook start 2025). 
Dus ook groei van VVE. Er zijn verschillende bijeenkomsten geweest met MFC, 
IJsbaanvereniging, Sport050, dorpsbelangenvereniging, belangenvereniging Meerstad, 
bureau Meerstad, gemeente.  
 
Yme schetst het eindstadium met vier velden, ijsbaan verplaatsen, een nieuwe 
ontsluitingsweg en een nieuwe kantine. Wanneer het eindstadium naar verwachting bereikt 
zal zijn, is nog niet bekend. Stap 1 is aanleg extra veld, ijsbaan wordt dan gehalveerd. 
IJsbaanvereniging is hier niet echt voorstander van maar wil hier wel aan meewerken omdat 
de oude ijsbaan niet snel dicht vriest en zij zien de voordelen van een nieuwe ijsbaan.  
Voor nu is de doelstelling dat wij in oktober 2024 een extra veld hebben maar dit is erg krap 
wat betreft planning. Ook moeten we dan kijken naar de capaciteit voor kleedkamers.  
 
Afgesproken is dat er pas uitgebreid wordt als de toegangsweg er is want het parkeren is en 
wordt meer een probleem. We kunnen naar 650 leden. Bij nog een veld kunnen we naar 
1000 leden. Extra parkeergelegenheid wordt gecreëerd op de ijsbaan.  
 



Er wordt gevraagd of het huidige grasveld niet een kunstgrasveld kan worden? Er blijkt een 
waterleiding mogelijk in de weg te liggen.   
 
We gaan kijken hoe we de financiering van de nieuwe kantine rond kunnen krijgen. De 
bedoeling is dat we alleen nog twee kleedkamers van het MFC gaan gebruiken. Het MFC zal 
genoeg gebruikt gaan worden; ook al is de voetbalvereniging weg. Maar het realiseren van 
een nieuwe kantine zal zeker 5 jaar duren.  
 
Voor VVE is het een uitdaging om te realiseren dat we een club blijven waar iedereen zich 
thuis voelt en betrokken voelt. Het dorpse karakter moet zoveel mogelijk in stand blijven. Dit 
is ook belangrijk voor het krijgen en behouden van vrijwilligers.  
 
12. Verkiezing bestuursleden 
Aftredend: Hessel Veenstra (wordt hoofd jeugdopleiding) 
 
Verkiesbaar: 
Jelle van Roon: bestuurslid jeugdcommissie 
Wordt unaniem verkozen. 
 
Herkiesbaar: 
Inge Visser: penningmeester 
Wordt unaniem herkozen. 
 
13. Verkiezing leden kascommissie 
Kascommissie 2023-2024:  
Geesje de Jong verlaat de kascommissie, Stefan Herder komt erbij. Steven Loomans blijft. 
 
14. Rondvraag 
Arend: hoe staat het met de website? Antwoord: het gaat nog niet zo goed, is niet up-to-
date. Is er geen ICT-er die hier iets in kan doen? Stefan Herder is ICT-er; Edwin/Bert gaat 
contact opnemen met Guido (Iteca) zodat Stefan de inloggegevens van de website ontvangt.  
 
15. Sluiting 
Het bestuur biedt de leden een drankje aan en sluit de vergadering om 21.15 uur. 
 
 

 
 

 


